
Referat fra skolebestyrelsesmøde den 07.06.2022 

Personalerummet kl. 17.00-19.00 

 

Afbud: Ingen 

 

Indhold Referat 

1. Nyt fra ledelsen 

• Borgermøde og resultaterne fra 

skolestrukturanalysen.  

• Klassedeling på 6. årgang 

• Samtaler den 13.6 kl. 14.00 – 17.00 

• Besøg af arbejdstilsynet 

• Uffe orienterer om Borgermødet, hvor der var 40 
borgere fra Billund Kommune, der deltog i mødet.  
Strukturanalysen fører ikke til forandringer for 
skolerne i Billund Kommune 
BE tilføjer at der har været et ønske, fra medarbejder 
og brugere i folkeskolen, om flere voksne i klasserne i 
undervisningen. 

  

• Vi drøfter mødet med forældrene i 6. årgang, hvor 
skolen orienterede om ny klassedannelse ved over-
gangen til 7. årgang. Deltagerne fra skolebestyrelsen 
oplevede, at mødet gik godt og skabte ro hos de i 
forældregruppen, der havde været bekymret ved 
klassedannelsen. 

 

• Vi holder samtaler vedr. ansættelser for kommende 
skoleår i uge 24. Skolebestyrelsen kan deltage i 
samtalerne. 
Til alle stillinger har der været mange kvalificerede 
ansøgere og vi har været meget tilfredse med dem vi 
indtil nu har ansat. 

 

• Der har været uanmeldt besøg af arbejdstilsynet, som 
havde særlig fokus på det psykiske arbejdsmiljø. 
Besøget resulterede i, at skolen fik en grøn smiley.  

 

• Skolechefens afgang og ansættelsen af en ny skolechef 
blev drøftet. 

 

• Parkering ved SFO blev drøftet. BE har to morgener 
observeret, hvordan det nye ”kys og kør” ved SFO 
fungere. De dage var Hachem på parkeringspladsen og 
”kys og Kør” fungerede godt. Forældrene oplever dog 
stadig udfordringer på nogle skoledage og tidspunkter. 

 

• Skolen har i en lang periode været utilfreds med 
rengøringen, Der har været særdeles mangelfuld. Det 
har ført til et kontroleftersyn, hvor kontrollanten fandt 
over 40 tilfælde af mangelfuld rengøring. Det er aftalt 
at standarten hæves, så rengøringen bliver acceptabel. 
BE følger udviklingen og indberetter når noget ikke er 
rengjort ordentligt.  

 
 



2. Nyt fra elevrådet. • Skolen har bestilt infoskærme til elever/forældre og 
ansatte. Der sættes skærme på gangene og i 
personalerummet. 

3. Playful Learning 

• Kommende skoleår  

• Punktet skubbes til næste møde. 

4. Renovering af gymnastiksalene 

• Info om processen 

• Der er afholdt to udvalgsmøde vedr. den kommende 
renovering af skolens gamle gymnastiksale og 
omklædningsrum. BE orienterer om processen og de 
forslag udvalget kommer med. Selve renoveringen 
påbegyndes i starten af kommende skoleår. Der er 
afsat 400.000 kr. til anskaffelsen af nye redskaber og 
materialer, når selve renoveringen et færdig. 

 

5. Evt.   • Første skolebestyrelsesmøde bliver d. 6. september. 

 


